
 

 

 

BESLUIT   
 
Vergadering van:  Algemene vergadering - de Jaarvergadering - 
Datum:  19 mei 2025 
Tijd:   20.00 uur 
Van:   Bestuur 
Betreft:  Besluit benoemen leden Tuchtraad 

 

Voorstel te nemen besluit: 
De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit  
Ilse Baijens te benoemen als lid van de Tuchtraad, 
Rene Lotte te benoemen als lid van de Tuchtraad en 
Martijn Boeve te benoemen als lid van de Tuchtraad. 
 
Toelichting: 
Alle leden van de Tuchtraad zijn aan het einde van hun termijnen gekomen. Het bestuur 
dankt hen allen hartelijk voor hun beschikbaarheid. Met het benoemen van 
bovengenoemde leden in de Tuchtraad, is in de opvolging van de vertrekkende leden 
voorzien. 
 
Ilse Baijens 
Mijn naam is Ilse Baijens. Ik ben 32 jaar oud en woon met 
mijn vriend in Utrecht. In mijn dagelijks leven ben ik 
advocaat arbeidsrecht en privacyrecht bij Kennedy Van 
der Laan. In die hoedanigheid houd ik me veel bezig met 
governance, conflicten in besturen en onderzoek naar 
grensoverschrijdend gedrag en fraude. Dat zal dan ook 
goed van pas komen als ik lid mag worden van de 
Tuchtraad bij het Watersportverbond.  
 
In mijn vrije tijd zing ik in een band en probeer ik klappen te 
ontwijken bij kickbokstraining. Ik ben opgegroeid op een 
J33 en heb daar ook van jongs af aan wedstrijd mee 
gezeild. In mijn jeugd ben ik RS Feva gaan varen en daarna de winterwedstrijden bij 
WSV de Biesbosch op de Cork en IRC, waaronder het WK in scheveningen in 2018, op 
een Bashford 41. 
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Momenteel staat het wedstrijdzeilen in verband met bovengenoemde drukte op een 
laag pitje en ben ik vooral in ons bootje op de Utrechtse grachten te vinden. 
  
Sinds 2019 zet ik me in als vrijwilliger bij het Watersportverbond in het Expert Team 
(voorheen College van Deskundigen). Binnen het Expert Team adviseer ik verenigingen 
over arbeidsrecht en privacyrecht. Ik ben dus al een beetje op de hoogte van wat er 
speelt binnen verenigingen en het lijkt me een super mooie kans om hier ook vanuit de 
Tuchtraad mee bezig te zijn.  
 
Rene Lotte 
Ik ben René Lotte, geboren en getogen in Amsterdam. Na 8 
jaar werken en wonen in Afrikaanse landen woon ik sinds 
december 2019 in Den Haag. 

In Amsterdam ben ik op mijn 12e lid geworden van 
kanovereniging De Viking, waar ik een enthousiast kayakker 
ben geworden. Met onderbrekingen als gevolg van 
verhuizingen heb ik het kayakken steeds weer opgepakt. In 
1980 was mijn grote moment toen ik mijn eerste kayak kocht, 
waarmee ik nog steeds vaar. Na een verhuizing binnen Den 
Haag ben ik lid geworden van De Windhappers. 

In mijn werk ben ik altijd bezig geweest met juridische en bestuurlijke zaken. Ik heb 
jarenlang gewerkt als jurist bij gemeentes en werk ruim 20 jaar als manager van 
juridische afdelingen, op dit moment bij de gemeente Westland. 

Ik wil mijn juridische kennis en ervaring inzetten als lid van de Tuchtraad van het 
Watersportverbond. 

Martijn Boeve 
Mijn naam is Martijn Boeve, 44 jaar. In het dagelijks leven ben ik als Head of Legal 
werkzaam bij de crypto exchange Bitvavo. Ik ben in mijn vrije tijd zo veel mogelijk op het 
water te vinden om te zeilen. In het weekend zeil ik op het Markermeer en IJsselmeer. In 
de zomer zeil ik graag op de Noordzee naar Frankrijk. Ik ben lid van de aangesloten 
vereniging KNZ&RV in Muiden. Aangezien de watersport mijn passie is, zou ik er graag 
wat terug doen in mijn vrije tijd voor deze sport, en vandaar dat ik mij beschikbaar stel 
voor de Tuchtraad van het Watersportverbond.  

2 


